
Dužnosnici  Varaždinske  županije  i  Grada  Varaždina  obišli  dežurne

službe, zahvalili  im na radu i požrtvovnosti te naglasili njihovu veliku

važnost u funkcioniranju sustava

1.1.2022.

Nakon  što  su  sinoć  obišli  djelatnike  granične  policije  na međunarodnom  cestovnom

graničnom prijelazu Dubrava Križovljanska danas su župan Varaždinske županije Anđelko

Stričak i njegova zamjenica Silvija Zagorec zajedno sa  gradonačelnikom Varaždina dr.sc.

Nevenom Bosiljem i njegovim zamjenikom Miroslavom Markovićem obišli dežurne službe

koje nemaju nijedan dan u godini slobodan pa tako i u novogodišnjoj noći rade i dežuraju.

Dužnosnici  su  obišli  PU  varaždinsku,  sjedište  Javne  vatrogasne  postrojbe  Grada

Varaždina, zatim Zavod za hitnu medicinu Varaždinske županije i Opću bolnicu Varaždin.

Načelnik PU varaždinske Predrag Benčić informirao je prisutne kako je novogodišnja noć

protekla  mirno  te  nije  bilo  ozbiljnijeg  posla  i  potreba  za  bilo  kakvom  intervencijom.

http://dr.sc/


-Novogodišnja noć je prošla u najboljem redu bez ikakvih događaja, bez kaznenih djela,

narušavanja mira, prometnih nesreća. Samim time nije bilo ni ozlijeđenih građana, zbog

čega  možemo  konstatirati  da  je  stanje  sigurnosti  u  novogodišnjoj  noći  bilo

zadovoljavajuće - izjavio je Benčić.

Osvrnuo se i na proteklu godinu posebno istaknuvši kako je ona policijskim službenicima 

PU varaždinske donijela godišnju nagradu za jedno rješenje teškog kaznenog djela. Inače,

načelnik PU Benčić je zadovoljan rezultatima koje bilježi PU varaždinska, a sve s ciljem 

što veće razine sigurnosti.

Zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Varaždin Ivica Labaš je naznačio kako su prvi 

sata nove godine protekli mirno i korektno.

-Vatrogasci su imali samo jednu intervenciju jer se zapalila pirotehnika što je, na sreću,

bilo sve što se u najluđoj noći tražilo od njih – rekao je Labaš dok se ravnatelj Zavoda za

hitnu medicinu Mladen Smoljanec osvrnuo na proteklu godinu koja je kao i  2020. bila

izazovna za  cijeli  zdravstveni  sustav  pa tako i  za  sustav  hitne  medicine.  -Osobno ne

vjerujem da će 2022. biti puno lakša. Nažalost, brojevi zaraženih i dalje su vrlo visoki i da

je broj intervencija u protekle dvije godine, što se tiče Zavoda za hitnu medicinu, stalno na

visokoj razini - rezimirao je Smoljanec.

 

Ravnatelj Opće bolnice Varaždin, Damir Poljak koji je sa suradnicima dočekao dužnosnike

osvrnuo se na aktualnu situaciju što se tiče oboljelih od koronavirusa, a samu je situaciju

ocijenio dobrom.

-Varaždinska bolnica trenutno ima 140 hospitaliziranih, covid pozitivnih pacijenata i brojka

je  u  padu  što  je,  prema  riječima  prvog  čovjeka  bolnice,  ohrabrujuće.

Inače, običaj je da se prvog dana u godini obiđe i prvorođena beba na što će se ipak

trebati  malo  pričekati.  Prema  najavama  ravnatelja  Damira  Poljaka  te  Ivane  Risek,

dr.med. pročelnice  Službe  za  ginekologiju  i  opstetriciju  OB  Varaždin  to  bi  se  trebalo

dogoditi ili u kasnim poslijepodnevnim satima ili pak tijekom sutrašnjeg dana. Što se tiče

prošle godine dobra je vijest da su rođene 1.403 bebe što je za 100 više u odnosu na

2019.



Poljak je iskoristio priliku kako bi županu i gradonačelniku zahvalio na svoj pomoći tijekom

prošle godine te na donacijama. Naime, županijski dužnosnici donijeli su poklon bon za

prvu bebu rođenu u ovoj godini dok su gradski dužnosnici uručili ravnatelju Opće bolnice

donaciju za nabavu medicinskih uređaja:monitora vitalnih funkcija.

Župan Stričak i gradonačelnik Bosilj zahvalili su se svima koji rade u dežurnim službama

na  nesebičnom  radu  i  trudu  kojeg  ulažu  kako  bi  sustav  funkcionirao.

-Imali  smo prilike čuti  iz  prve ruke da sustav funkcionira.  Dok je većina nas svečarski

ispraćala Staru godinu i  dočekivala Novu jedan dio naših sugrađana je radio odnosno

vodio  brigu  o  našoj  sigurnosti  policija,  vatrogasci,  zaposlenici  u  našim  zdravstvenim

ustanovama.  Obilaskom smo htjeli  poslati  poruku odnosno ukazati  na važnost  njihova

poziva - izjavio je župan Stričak te još jednom zahvalio svima na svemu što rade kako bi

se žitelji Varaždinske županije osjećali sigurno.

Gradonačelnik  Neven  Bosilj  je  izrazio  zadovoljstvo  što  nije  bilo  nikakvih  incidenata  te

svima zaželio svako dobro u ovoj godini.












